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Periaatekeskustelu tuulivoimahankkeista Kittilän kunnassa

192/10.02.02/2020

Khall 16.06.2020 § 210

(Lisätietoja: Kunnanjohtaja Antti Jämsèn)

Liittyen tuulivoimahankkeiden valmisteluun Kittilän kunnanhallitus on
ko kouk ses saan 5.5.2020 päättänyt palauttaa valmisteluun Kaa voi-
tus aloit teen tuulivoimaosayleiskaavan laatimiseksi Kittilän Kel lo-
vuoman alueelle. Vastaavasti kunnanhallitus päätti  palauttaa val mis-
te luun lausunnon Lapin ELY-keskukselle YVA-menettelyn so vel ta-
mis tar pees ta koskien Kittilän Tuohivaaraan suunniteltua tuu li voi ma-
han ket ta.

Edellä mainitut tuulivoimaa koskevat asiat päätettiin siirtää val mis te-
luun kaavoitustoimikuntaan ja käydä periaatekeskustelu asiasta val-
tuus tos sa.  Kunnanhallitus näki tärkeäksi arvioida tuulivoiman ko ko-
nais vai ku tuk set Kittilän kunnassa. Vastaavasti päätettiin ottaa kun ta-
lai set mukaan keskusteluun MRL:n mukaisesti ja toteuttaa kun ta lais-
kuu le mi nen ja kuntalaisten osallistaminen valmistelun mahdollisesti
ede tes sä.

Kittilän kaavoitustoimikunta on käsitellyt asiaa kokouksessaan
25.5.2020. Kaavoitustoimikunnan muistio on oheismateriaalina.

Kunnanvaltuuston puheenjohtaja on kutsunut kunnanvaltuuston
22.6.2020 kokoukseen tuulivoimahankkeiden periaatekeskusteluun
Ala ky län paliskunnan poroisäntä Jani Jääskön ja varaporoisäntä Ant-
ti Kantolan.

Kunnanjohtaja:
Kunnanhallitus päättää esittää valtuustolle

että valtuusto käy periaatekeskustelun tuulivoimahankkeen hyö dyis-
tä ja haitoista Kittilän kunnan kannalta paliskunnan poroisäntä Jani
Jääs kön alustuksen pohjalta.

Päätös:
Esitys hyväksyttiin.

Pöytäkirja tarkastettiin tämän asian osalta kokouksessa.
__________



Kvalt 22.06.2020 § 49
Päätös:
Alakylän paliskunnan poroisäntä Jani Jääskö ja varaporoisäntä Antti
Kan to la alustivat asiassa klo 14.20-14.55.

Suomen tuulivoimayhdistyksestä operatiivinen johtaja Heidi Paalatie
alus ti asiassa klo 14.55-16.00.

Kuultiin asiantuntijoita ja käytiin periaatekeskustelu.

Tauko pidettiin klo 16.00-16.15.

Vaihdettiin asioiden käsittelyjärjestystä puheenjohtaja Aki Ne va lai sen
esityksestä siten, että § 51 käsiteltiin kokouksessa yh dek sän te nä
asiana ja § 50 käsiteltiin kymmenentenä asiana.
__________


